



## school's policy on the use of tablets and iPads inside the school

Dear Parents/Guardians,

We want to inform you about an important update regarding our school's policy on the use of tablets and iPads inside the school premises. As technology continues to play an increasingly significant role in education, we are committed to ensuring that our students have access to valuable digital resources while also maintaining a safe and productive learning environment.

Starting [Effective Date], we will be implementing the following policy regarding the use of tablets and iPads inside the school:

1. **Device Usage Hours:** Students will be allowed to use their tablets and iPads during designated hours, which will be outlined by their respective teachers. These hours will typically align with classroom instruction and will be monitored to ensure they are focused on educational purposes.
2. **Educational Apps and Content:** Students are encouraged to use their devices for educational purposes, including accessing relevant apps and digital learning materials provided by the school. We will also provide guidance on age-appropriate content and applications.
3. **Offline and Distraction-Free Times:** To promote a balanced approach to technology, there will be designated offline and distraction-free times during the school day when devices should be put away. This will help students remain engaged in face-to-face interactions and non-digital activities.
4. **Device Responsibility:** Students will be expected to take good care of their tablets and iPads, ensuring they are fully charged and in proper working condition. Any damages to the devices due to negligence may result in repair or replacement costs.
5. **Internet Safety:** We will continue to educate students about responsible internet use and online safety. We encourage you to reinforce these lessons at home by discussing appropriate online behaviour and setting guidelines for device usage outside of school.
6. **Parental Involvement:** We value your partnership in your child's education. Please stay engaged by checking in with your child about their device usage, monitoring their online activities at home, and contacting us if you have any concerns.
7. **Exceptions:** We understand that some students may require special accommodations or have specific needs that necessitate different device usage. In such cases, please communicate with your child's teacher or the school administration to discuss individualized plans.

We believe that this policy will help strike a balance between harnessing the benefits of technology in education and ensuring a focused and respectful learning environment for all students.

If you have any questions or concerns about this policy, please do not hesitate to contact us. We are here to support you and your child throughout this transition.

Thank you for your understanding and cooperation in this matter. We look forward to a successful school year with your continued partnership.



## سياسة المدرسة لاستخدام الأجهزة اللوحية داخل الحرم المدرسي

السادة أولياء الأمور والأوصياء الكرام :

نود أن نطلعكم على تحديث مهم في سياسة مدرستنا بشأن استخدام الأجهزة اللوحية والأيباد داخل أراضي المدرسة. في الظروف الحالية حيث تلعب التكنولوجيا دورًا متزايد الأهمية في التعليم، نحن ملتزمون بضمان أن يكون لدى طلابنا الوصول إلى مصادر رقمية قيمة مع الحفاظ في الوقت نفسه على بيئة تعليمية آمنة ومنتجة.

سنقوم بتنفيذ السياسة التالية بشأن استخدام الأجهزة اللوحية والأيباد داخل المدرسة:

1. ساعات استخدام الأجهزة: سيُسمح للطلاب باستخدام أجهزتهم اللوحية والأيباد خلال ساعات محددة سُنحد من قبل معلمهم المعنيين. ستكون هذه الساعات متوافقة عادةً مع التعليم في الفصل وسيتم مراقبتها عن كثب للتأكد من أن الطلاب يستخدمون أجهزتهم لأغراض تعليمية.
2. تطبيقات ومحتوى تعليمي: نشجع بشدة الطلاب على استخدام أجهزتهم لأغراض تعليمية، بما في ذلك الوصول إلى التطبيقات والمواد التعليمية الرقمية ذات الصلة التي توفرها المدرسة. سنقدم أيضًا إرشادات حول المحتوى والتطبيقات المناسبة لعمرهم لتعزيز تجربتهم التعليمية.
3. أوقات بدون اتصال وخالية من التشتت: لتعزيز نهج متوازن تجاه التكنولوجيا، ستكون هناك أوقات محددة بدون اتصال وخالية من التشتت خلال يوم المدرسة حين يجب على الطلاب أن يضعوا أجهزتهم جانبيًا. ذلك سيساعد الطلاب على المشاركة في التفاعلات والأنشطة خارج الشاشة.
4. مسؤولية الأجهزة: نتوقع من الطلاب أن يعتنوا بأجهزتهم اللوحية والأيباد ويتأكدوا من أنها مشحونة بشكل جيد وفي حالة عمل سليمة. أي أضرار تحدث للأجهزة نتيجة الإهمال قد تتسبب في تكاليف إصلاح أو استبدال.
5. سلامة الإنترنت: سنواصل توعية الطلاب بشأن الاستخدام المسؤول للإنترنت والسلامة عبر الإنترنت. نشجعكم على تعزيز هذه الدروس في المنزل من خلال مناقشة السلوك اللائق على الإنترنت ووضع إرشادات لاستخدام الأجهزة خارج المدرسة.
6. المشاركة الأبوية: نقدر شراكتكم في تعليم أطفالكم. يرجى المشاركة بشكل فعال من خلال مراقبة استخدام أطفالكم للأجهزة، ومراقبة أنشطتهم عبر الإنترنت في المنزل، والتواصل معنا إذا كان لديكم أي مخاوف.
7. الاستثناءات: نفهم أن بعض الطلاب قد يحتاجون إلى ترتيبات خاصة أو لديهم احتياجات معينة تستدعي استخدامًا مختلفًا للأجهزة. في مثل هذه الحالات، يُرجى التواصل مع معلم طفلكم أو إدارة المدرسة لمناقشة خطط فردية.

نحن نؤمن أن هذه السياسة ستساعد في إيجاد توازن بين استغلال فوائد التكنولوجيا في التعليم وضمان بيئة تعليمية تركز وتحتزم جميع الطلاب.

إذا كان لديكم أي أسئلة أو مخاوف بشأن هذه السياسة، فلا تترددوا في الاتصال بنا. نحن هنا لدعمكم ودعم أطفالكم خلال هذه الانتقال.

شكرًا لتفهمكم وتعاونكم في هذا الأمر. نتطلع إلى عام دراسي ناجح بفضل شراكتكم المستمرة.

مع خالص التقدير

United Arab Emirates  
Ministry of Education  
Sharjah Private Education Authority  
Al Kamal American PVT. School – **Ramtha**  
Academic year 2023-2024



الإمارات العربية المتحدة  
وزارة التربية والتعليم  
هيئة الشارقة للتعليم الخاص  
مدرسة الكمال الأمريكية الخاصة - **الرمثاء**

### **Parent Acknowledgment Form**

I recognize that this policy is designed to promote responsible and productive device usage among students.

By signing this acknowledgment form, I commit to:

1. Encourage my child to adhere to the designated device usage hours as outlined by their teachers.
2. Support and encourage my child to use their tablet or iPad for educational purposes and to access school-provided educational apps and content.
3. Ensure that my child respects the designated offline and distraction-free times during the school day.
4. Assist my child in taking good care of their tablet or iPad, including keeping it charged and in proper working condition.
5. Reinforce lessons on responsible internet use and online safety at home.
6. Maintain open communication with the school and my child's teachers regarding any concerns or questions related to this policy.

I understand that the school is committed to providing a safe and productive learning environment while harnessing the benefits of technology in education. I also acknowledge that exceptions may be considered for students with specific needs, and I will communicate with the school administration in such cases.

**Parent/Guardian's Full Name:** \_\_\_\_\_

**Date:** \_\_\_\_\_

**Student's Full Name:** \_\_\_\_\_

**Grade/Class:** \_\_\_\_\_

**Signature:** \_\_\_\_\_



### نموذج تأكيد الوالدين للسياسة في المدرسة

أؤكد بأنني قرأت بعناية وفهمت سياسة المدرسة بشأن استخدام الأجهزة اللوحية والآياد داخل أراضي المدرسة، وأدرك أن هذه السياسة تهدف إلى تعزيز استخدام الأجهزة المسؤول والإنتاجي بين الطلاب.

من خلال توقيع هذا النموذج التأكيد، ألتزم بما يلي:

1. تشجيع طفلي على الالتزام بساعات استخدام الأجهزة المحددة كما هو محدد من قبل معلميه.
  2. دعم وتشجيع طفلي على استخدام اللوحة اللوحية أو الآياد لأغراض تعليمية والوصول إلى تطبيقات المدرسة والمحتوى التعليمي المتقدم.
  3. التأكد من احترام طفلي لأوقات عدم الاتصال والتشتت المحددة خلال يوم المدرسة.
  4. مساعدة طفلي في العناية باللوحة اللوحية أو الآياد، بما في ذلك الحفاظ على شحنها والتأكد من أنها تعمل بشكل سليم.
  5. تعزيز دروس الاستخدام المسؤول للإنترنت والسلامة عبر الإنترنت في المنزل.
  6. الحفاظ على التواصل المفتوح مع المدرسة ومعلمي طفلي بشأن أي مخاوف أو أسئلة تتعلق بهذه السياسة.
- أدرك أن المدرسة ملتزمة بتوفير بيئة تعليمية آمنة ومنتجة مع استغلال فوائد التكنولوجيا في التعليم. كما أدرك أنه يمكن النظر في استثناءات للطلاب الذين لديهم احتياجات معينة، وسأتواصل مع إدارة المدرسة في مثل هذه الحالات.

الاسم الكامل للوالد/الوصي: \_\_\_\_\_

التاريخ: \_\_\_\_\_

الاسم الكامل للطلاب: \_\_\_\_\_

الصف/الفصل: \_\_\_\_\_

التوقيع: \_\_\_\_\_